
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 19. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 172
Ministeren bedes uddybende begrunde, hvorfor der i Satspuljeaftalen for
2017- 2020 er afsat 5 mio. årligt til Københavns kommunes hjemløseindsats,
når ministeren tilsyneladende mener, at Københavns kommune i dag har en
sund økonomi og selv bør prioritere hjemløseindsatsen inden for de eksister-
ende kommunale budgetter. Ministeren bedes desuden oversende de bereg-
ninger og notater, der blev udvekslet mellem ministeriet og ordførerne, og
som har resulteret i, at man i Satspuljeaftalen for 2017- 2020 har afsat netop
5 mio kr. årligt til Københavns kommune. Spørgsmålet stilles på baggrund af
samrådet den 15. december 2016 om konsekvenserne af at afskaffe særtil-
skuddene til Københavns kommune ift. hjemløseindsatsen, jf. SOU alm. del –
samrådsspørgsmål P.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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